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Referat af skolebestyrelsesmøde  

d. 5. maj 17.00 -19.00 (over Web-ex) 

Mødeleder: Torben 

 

 

 

 Kommentarer til referat  

Godkendt. 

 

 Kommentarer til dagsorden 

Ekstra punkt vedr. udviklingsprojekter indsættes efter ”coronasituationen”. 

 

 Nyt fra elevrådet 

Elevrådet har sit første møde i lange tider på mandag – on-line. 

 

 Coronasituationen 

Alle elever er nu tilbage hver dag 5 t. dagligt. Vi følger fortsat nødundervisnings-

cirkulæret – årgangen undervises af årgangens egne lærere i de fag, de kan dække. 

Indtil videre gælder samme retningslinjer som hidtil – også m.h.t. testning. 

Al mad bestilles on-line, for at undgå sammenstimlen af elever fra forskellige klasser 

foran kantinen. 

Translokationen kommer til at ligge tirsd. d. 22/6. Det bliver klassevis i tidsrummet 

16.30 – 19.30 (1 time pr. klasse). 

Onsd. d. 11/5 holdes møde med 9.klasserne for at fastlægge sidste skoledag og dens 

indhold. 

 

 Udviklingsprojekter 

-  PBL (Project Based Learning: kommunalt projekt for 4. og 5. årg. 

-  Innovationsuddannelse – med deltagelse af lærerrepræsentanter fra alle 

afdelinger/spor på skolen. 

-  Teknologioforståelse: et team på skolen indgår i et netværk med flere kommuner om 

implementering af teknologiforståelse i fagene. 

-  SDG Ambassadører (Sustainable Development Goals) – uddannelse af ambassadører 

(2 lærere og 2-4 elever), der skal inspirere til at arbejde med verdensmålene lokalt. 

-  Forebyggelse af stress/angst/eksamenspres – forløb for 8. årgang i samarbejde med 

Human Practice Foundation 

-  Sproggaven: arbejder med at skabe sammenhæng mellem børnehaverne og 

indskolingen (herunder også SFO) 

-  Lego League: projektbaseret robotforløb for 6./7. årg. 

-  Skoleskak: 2 af specialklasserne bliver tilmeldt Skoleskak 

 

Mange af ovenstående projekter er tænkt til at understøtte og inspirere til 

forløb/aktiviteter i Sciencecentret/Studie 17. 

 

 



 

 

 Nyt fra formand og skoleleder. 

De skriftlige afgangsprøver er nu afsluttet. 

Fagfordelingen er i gang. 

Skolen forespørger om vi (personale på skole og SFO I og II) må tage til Berlin på pæd. 

studietur til foråret 2022. - Opbakning fra skolebestyrelsen til dette. 

 

Det sidste møde flyttes til d. 15. juni. Vi holder møde på skolen fra 16.30-18.00 

hvorefter vi, traditionen tro, går ud og spiser sammen. 

 

 Nyt fra Børne-skole-udvalget. 

Intet at bemærke 

  

 Efterretningssager – herunder regnskabsopfølgning 

Regnskabet er i balance. 

 

 Evt.  

 Kommende møder: tirsd. d. 15. juni kl. 16.30 - ? 

 

 

 

 

 


